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Mötesanteckningar – Prefektråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 2022-05-31 – 15.00-17.00 
 

Plats för mötet Konferensrum Galaxen samt Zoom 
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef 
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Delin, vice skolchef FA 
Helene Rune, administrativ chef 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Oscar Tjernberg, prefekt Tillämpad fysik 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd SCI 
 

Övrigt närvarande:  
Frånvarande:  
 

 Föredragande 

1. Information från skolan 
VP2022 och VP2023 
I september åker KTHs strategiska råd på internat där det bland annat 
kommer diskuteras VP2023. Rektor vill ha uppföljning på VP2022 
senast den 15 augusti och skolan behöver bli klar med detta innan vi går 
på semester. Skolchef uppdrar åt rådet att gå in i den Drive som de nu 
har access till och fylla på med information. 
 
Kommande hyreshöjningar 
Lokalhyrorna kommer att öka ca 10%. 
 
Mångvetenskapliga miljöer  
Mer information kommer, redan nu uppdrar skolchef åt rådet att redan 
nu börja fundera. 
 
Live in Lab 
Involvering från skolan efterfrågas och ett mingel kommer att hållas 17 
juni, skolchef kan inte gå, Mats tar med sig frågan om vem som kan 
representera skolan. 

 
Samgåendet 
Administrativ chef föredrar arbetet med samgåendet, rådet diskuterar 
kommande förändringar, utmaningar och förväntan på 
administrationen framgent. Ett verksamhetskunnigt verksamhetsstöd 
efterfrågas.  
 
Skoldoktorander  
Skolchef berättar om status för skoldoktorandtjänsten som utlysts. 

Sandra Di Rocco 
Helene Rune 
Mark Pearce 
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Statistik om de sökande efterfrågas, skolchef ska efterfråga detta från 
kommitteen. 
 
Information från FFA  
Imorgon är sista dag att inkomma med förslag på kvinnliga 
gästprofessorer, inga förslag har inkommit. FFA återkommer med ny 
deadline. 
 
FFA ger status för skolans pågående ärenden. 

  
2. Information och frågor från institutionerna 

Anställning tillämpad fysik  
Anna Delin föredrar en tjänst som tillämpad fysik önskar utlysa. Rådet 
bifaller att annonsera internt. 
 
Anställning på teknisk mekanik  
Fredrik Lundell redogör för en tjänst som forskare på 10% vilken 
institutionen önskar annonsera internt.  

 
Intern process för befordran 
Den nuvarande interna processen för befordran kritiseras av några 
individer som gått igenom processen. Rådet diskuterar 
tillvägagångssätt och syfte.  
 

Anna Delin 
Fredrik Lundell 
Mats Boij 

3. Övriga frågor 
Inga övriga frågor lyftes. 
 

 

4. Nästa möte 
2022-06-10 klockan 15.00-17.00 med avslutande middag 
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